
 Styremøte Gif-joggen 26.04.22. 

Referat  

 

Sted;  Trondalen  kl 18.00. – 21.00. 

Styremøte nr  0020 

Til stede;  Thor, Bengt, Freddy og Roar 

 

                    

 

 
Saksnr 

  
Ansv 

Dato  
Utført 

 Kort gjennomgang styremøte nr 19 
 

Roar 26.04.22. 

13-22 
(08-22) 
 

Status skiltbestilling 
Freddy informerer. 
Vi har nå fått forslag ut fra vår bestilling til Grafika. 
Det ble en gjennomgang med noen korrigeringer og 
spørsmål Freddy tar videre med Grafika. 
Når vi får svar på dette og nytt forslag foreligger tar vi en KS 
på dette før endelig bestilling. 
Freddy følger opp dette videre. 
 
 
 

Freddy 
 

 

14-22 
(09-22) 
 

Status Sprinklet Opp 2022 
Vi gikk gjennom noen punkter vedr Sprinklet opp: 

- Vi skal jobbe med et bra sportslig opplegg hvor vi 
satser på en god økning av antall deltakere fra i fjor. 
Roar setter opp en sportslig rammeplan for 
arrangementet. 

- Når vi har dette klart ber vi om et møte med Frode 
og Morten vedr vi sammen kan skape god 
Gressvikreklame og bygge videre på dette 
arrangementet. 

- Vi setter maks antall deltakere til 150 
- Vedr tidtaking så lager vi et opplegg hvor vi baserer 

oss på manuell tidtaking. 
- Bengt sjekker kopper som premier i år også samtidig 

med bestilling av 175 koppen(e) til Gif-joggen 
- Vi ønsker en dobbeltside i Gressvikingen. Roar 

følger opp med Frode ut fra  
- Vi setter også opp et budsjett. 

 
 
 

Alle 
 
Roar 
 
 
 
 
 
 
 
 
Freddy 
 
Bengt 
 
 
 
Thor 

 



 15-22 
(10-22) 
(06-22) 

Gif-joggen 2022 
- Markedsføring 

Bengt har plakater klare – setter disse opp på 
strategiske steder.  Hva med f.eks treningssentre 

 
              Thor og Bengt følger opp med treningssentre 
              Ang oppheng av plakater.  
 

 
 
Bengt 
 
 
Bengt/Thor 
 
 

 
 
26.04.22. 
 
 
 
 

16-22 
(11-22) 
 

Glommaløpet 7 mai.  
           Pga den perioden vi har hatt med Covid-restriksjoner 
           har det vært vanskelig å få samlet et stafettlag til 
           årets Glommaløp. Vi får begynne tidlig å jobbe med å 
           samle et lag til neste år. 

Roar informerer på vår Facebook gruppe 

 
 
Thor 
 
 
Roar 

 
 

17-22 Diverse fra hovedstyret; 
 
17 – Mai 
   A;  vi oppfordres til å stille opp i folketoget. 
         Dette fikk vi ikke avtalt endelig hvordan eller om vi har 
         mulighet for dette. Roar følger opp internt med styret 
         om dette uke 18. 
   B;  styrene er ønsket med i barnetoget fra Paviljongen på 
        Gressvik til Gressvik kirke. Vi prøver å stille på dette. 
        Roar følger opp internt som pkt A  
 
100 -Årsjubileum 
    Hvordan vil Gif-joggen markere dette i jubileumsåret; 

- Vi ønsker å markere dette ekstra ved vårt siste løp 
før sommeroppholdet. Vi lager et opplegg med 
ekstra markedsføring til løpet fredag 24.juni 

- Vi vil også lage ekstra synliggjøring ifm Sprinklet opp 
den 11 september. 

 
 
Aktivt lokalsamfunn 

- Vi har et konsept som ligger innenfor AL 
- Thor sitter i komiteen og vi følger opp dette videre. 

 
Klubbhåndboka 

- Vi tar en gjennomgang av dette mht revidering 
 

 

 
 
 
Roar 
 
 
 
 
 
 
 
 
Roar 
 
 
 
 
 
 
 
 
Thor 
 
 
 
Roar 

 
 
 
 
 
 
 

18-22 Behov for blåmerking lange søndre blåløypa. 
Vi møtes for å starte dette onsdag 11 mai kl 17.00. 
 

 
Freddy 

 

19-22 Vi bør fjerne ødelagt klopp/bru ved lysløypa mot nordre 
blåløypa. Vi har også lagret flis som kan legges ut. 
Freddy holder i dette og kommer med forslag til tid for å 
utføre dette. 
 

 
Freddy 

 

 


